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Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
Dzień dobry, witam Państwa bardzo serdecznie na 36 sesji Rady Miejskiej w Chojnie. Sesja 
nadzwyczajna zwołana na wniosek pani burmistrz. Witam serdecznie panią burmistrz, witam panią 
skarbnik, szanownych radnych. W pierwszym punkcie mamy otwarcie sesji oraz stwierdzenie quorum. 
W związku z powyższym bardzo proszę o potwierdzenie swojej obecności. Dziękuję bardzo. 
Na podstawie listy obecności stwierdzam, iż mamy obecnych 14 radnych, 1 radny jest nieobecny, 
w związku z tym dalej możemy prawomocnie procedować. Punkt drugi, przedstawienie porządku 
obrad. Czy ktoś z Państwa ma życzenie, abym przedstawił porządek obrad? Jest znany rozumiem, 
w związku z tym przejdziemy do kolejnego punktu. Punkt trzeci, rozpatrzenie projektu uchwały 
w sprawie zmian w budżecie Gminy Chojna na 2021 rok, druk nr 1/XXXVI/2021. Proszę o omówienie 
projektu uchwały.  
Burmistrz Barbara Rawecka 
W ramach ogłoszonego naboru Rządowego Funduszu „Polski Ład”: Program Inwestycji Strategicznych, 
Gmina Chojna zgłosiła trzy projekty w ramach poszczególnych trzech wybranych priorytetów. Pierwszy 
projekt w ramach pierwszego priorytetu obejmuje infrastrukturę wodno-kanalizacyjną - przebudowę, 
rozbudowę sieci oraz modernizację oczyszczalni ścieków. Drugą wnioskowaną inwestycją jest 
rewitalizacja obszarów starego miasta Chojna. Ostatni projekt zakłada budowę żłobka wraz 
z przedszkolem w miejscowości Chojna.  
Skarbnik Agnieszka Górska 
Szanowni Państwo, zaproponowane zmiany w budżecie Gminy Chojna na 2021 rok to zwiększenia 
po stronie wydatków i zmniejszenia o kwotę 105.000 złotych. Przedmiotem zmian jest wprowadzenie 
trzech zadań inwestycyjnych Jest to związane z aplikacją do „Polskiego Ładu”, czyli Rządowego 
Funduszu. Są to trzy zadania. Pierwsze, to poprawa gospodarki wodno-ściekowej i tutaj szacowana 
wartość zadania to jest 100 mln zł. Wkład własny 5%, czyli 5 mln zł. Szacujemy, że realizacja tego 
zadania będzie w okresie 2021-2025, przy czym kwota w 2021 roku 30.000 zł, w 2024 roku 1 mln zł, 
w 2025 roku 1,5 mln zł. Drugie zadanie to rewitalizacja obszarów śródmiejskich w mieście Chojna. 
Tutaj szacowana wartość zadania 30 milionów złotych, wkład własny Gminy Chojna to 10%, czyli 
3.400.000 złotych, a realizacja w latach 2021-2024. W bieżącym roku planujemy kwotę 20.000 zł, limit 
na 2021 rok to jest 980.000 zł. W 2023 roku 1.200 tys. zł i w 2024 roku również 1.200 tys. zł. Zadanie 
trzecie, to budowa żłobka i przedszkola Miejskiego w Chojnie. Szacowana wartość zadania to 
5.900 tys. zł, z tego 15% wkład własny Gminy Chojna, to jest 900.000 zł, a realizacja na przełomie 3 lat. 
W 2021 roku 20 tys. zł, w 2022 roku 580 tys. zł i w 2023 roku 300 tys. zł.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
Dziękuję, czy ktoś z Państwa ma pytania do pani burmistrz? Proszę radny Oleśków.  
Radny Norbert Oleśków 
Jaki jest w takim razie ogólny koszt tego dofinansowania i jak to będzie rozłożone w czasie? Do kiedy 
mają być skończone te inwestycje?  
Burmistrz Barbara Rawecka 
Są to wieloletnie inwestycje i najkrótszą inwestycją jest żłobek i przedszkole, które będzie trwało 
2 lata. Drugą inwestycję jest rewitalizacja Chojny, która będzie trwała w latach 2022, 2023 i 2024. 
Ostatnia inwestycja, to inwestycja wodno-kanalizacyjna, czyli sieć wodno-kanalizacyjna, plus SUW plus 
oczyszczalnia ścieków, to są lata oprócz 2021 roku, 2022, 2023, 2024 i 2025. Ogólnie kwota  
na wod-kan, oczyszczalnię i SUW, to 100 mln złotych.  
Radna Halina Szczygieł  
Czy jest już wybrana albo proponowana lokalizacja tego żłobka z oddziałami przedszkolnymi i czy 
rzeczywiście nasza gmina przy obecnych, tak powiem, brakach finansowych, jak i w całej Polsce, 
i niepewności dalszej ekonomicznej, która ma miejsce na świecie, czy nasza gmina podoła i czy nie 
popadniemy w dół przy podejmowaniu aż trzech inwestycji? Może trzeba zastanowić się, żebyśmy 
bezpiecznie za 2-3 lata z tego wybrnęli. Pamiętam, że już były plany, jeśli chodzi o żłobek, już projekty 



przedtem były złożone, zrezygnowaliśmy ze względów finansowych. Oczywiście wszystko jest 
potrzebne, ale jest obawa, czy damy radę? Nie jest to związane tylko z nami, ale z ogólną sytuacją.  
Burmistrz Barbara Rawecka 
Chcę przypomnieć, że środki te pochodzą z tak zwanego programu "Polski Ład" i w większości w 95%, 
90 i 85%, będą zagwarantowane przez BGK, czyli generalnie gmina nie będzie sama siebie obciążała 
finansowo. Rozliczenia będą robione między BGK a wykonawcą, który się tutaj znajdzie, a z drugiej 
strony to Państwo widzicie, że nasze środki, które zapewniamy, to są środki na miarę możliwości 
Gminy, dlatego też rozłożyliśmy te inwestycje w czasie, nie robiąc ich, jako roczne czy dwuletnie.  
A co się będzie działo na świecie, to nikt tego nie wie, ale jeżeli założymy, że będzie źle, to możemy nic 
nie robić. Uważam, że póki mamy taką możliwość, to trzeba mieć trochę odwagi i wiary, i robić. 
Lokalizacja żłobka jest planowana przy Przedszkolu Miejskim w Chojnie, po drugiej stronie, 
na zielonym terenie boiska, przy łączniku ulicy Bogusława i Wilsona.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
Dziękuję bardzo, czy ktoś z Państwa ma jeszcze pytania? Nie widzę, w związku z tym przejdziemy 
do głosowania. Proszę o uruchomienie procedury głosowania. Dziękuję bardzo. Na podstawie 
wyników głosowania stwierdzam, iż projekt został przyjęty jednogłośnie. Kolejny punkt 4, rozpatrzenie 
projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Chojna na lata  
2021-2030, druk numer 2/XXXVI/2021. Panią skarbnik proszę o omówienie projektu.  
Skarbnik Agnieszka Górska 
Szanowni Państwo, zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Chojna na lata 2021-2030 skutkują 
aktualizacją planu dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów, a w naszym przypadku to głównie 
uchwała poprzednia, czyli strona wydatkowa budżetu. Horyzont czasowy wieloletniej prognozy 
finansowej rozszerzamy do 2033 roku tak, aby móc właśnie rozważnie zaplanować spłatę 
planowanego do zaciągnięcia zobowiązania, wynikającego z wprowadzenia trzech przedsięwzięć, 
o których wcześniej mówiliśmy, czyli wniosków do "Polskiego ładu". Szacowana wartość tego długu to 
jest 7.630.000 zł, czyli takie są potrzeby na pokrycie wkładu własnego, aczkolwiek sam wkład wynosi 
9. 300 000 zł. Koszty obsługi tego zadłużenia oszacowane na dzisiaj to 528 tys. zł. Dziękuję bardzo.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
Dziękuję, czy ktoś z Państwa ma pytania do pani skarbnik odnośnie przedstawionego projektu 
uchwały? Nie widzę, w związku z tym przejdziemy do głosowania. Proszę o uruchomienie procedury 
głosowania. Dziękuję bardzo. Na podstawie wyników głosowania stwierdzam, iż projekt został przyjęty 
jednogłośnie. Szanowni Państwo, była to sesja nadzwyczajna. Mamy punkt piąty zamknięcie obrad. 
Bardzo dziękuję za tak liczne przybycie, praktycznie można powiedzieć, że frekwencja 100%. Dziękuję 
Państwu serdecznie, życzę miłego weekendu i urlopu. Do zobaczenia w sierpniu. Dziękuję bardzo.  


